
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 1. februar 2016. 
 
Deltagere: Jessica Carter (JC), Daniel Merkle (DM), Yongluan Zhou (YZ), Achim Schroll 
(AS), Kristian Debrabant (KD), Rikke Berntsen (RB), Lasse René Pedersen (LRP), Lene 
Have-Hansen (LHH). 
Afbud: Hans Christian Petersen (HCP), Yuri Goegebeur (YG), Wojciech Szymanski (WS). 
Fraværende: Michaela Grodon Klitte (MGK). 
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
 
2) Godkendelse af referat.  
 
Referatet fra mødet 27. november 2015 blev godkendt. 
 
 

3) Indhold i førsteårsprøven. Administrationen har bedt om en liste over kurser, som 
skal indgå i førsteårsprøven. (Dette skal bla ses i lyset af at de fleste uddannelser har 
været igennem en større revision.) 

Listen over kurser, som skal indgå i førsteårsprøven kører videre uden ændringer. 

 

4) Evalueringer fra E15. Her benyttes gerne lignende princip som tidligere: Dataloger 
kigger mest grundigt på kursusevalueringer på datalogi-uddannelsen, anv 
matematikere/matematikere kigger på evalueringer fra disse to uddannelser. Mat-øk 
kigger på kurser, som indgår i mat-øk. 

Generelt:  
JC taler med Martin Svensson om procedure vedr. kritik i kursusevalueringer af instruktorer. 
Besvarelsesfrekvensen skal fremover indgå i kursusevalueringerne. 
JC vil fremover sende kursusevalueringer til instruktorer i kurser, der har haft eksterne 
undervisere. 
 
Problem: 
Det er et problem, at der er så relativt få besvarelser. For at modvirke dette kan underviserne 
evt.: 
- evaluere kurserne tidligere end efter sidste undervisningstime. 
- evaluere i en undervisningstime. 
- give 0 point i en opgave, hvis der ikke er nogen besvarelse. 
 
 



DM534: Evaluering og handlingsplan godkendt. Der var dog utilfredshed med lokale U50A, 
som kurset blev afholdt i, da der var meget støj. JC beder Lone S. Petterson om ikke at få 
dette lokale igen. 
 
DM557: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
DM548: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
DM549: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
DM550: Mange mat-øk-studerende er utilfredse med forelæsningerne. Generelt er flere 
utilfredse med forelæsningerne. Dette adresseres ikke i handlingsplanen. Dette bør dog 
adresseres. 
Det er uklart om der er lavet en midtvejsevaluering. Hvis ja, hvordan er den lavet og hvad er 
dens resultater? 
Disse punkter skal adresseres i handlingsplanen. DM beder underviseren om dette med 
svarfrist 15. februar. 
 
DM551: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
DM552: Handlingsplanen er ikke modtaget endnu. 
 
DM818: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
DM847: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
MM507/512/545: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
MM530/830: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
MM536: Evaluering og handlingsplan godkendt. JC taler dog med underviser vedr. antallet af 
timer. 
 
MM537: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
MM538: Mangler navn på underviser, oplysninger om midtvejsevaluering og 
besvarelsesfrekvens. JC beder underviser om ny version af handlingsplan med frist 15. 
februar. 
 
MM544/835: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
MM822: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
NAT808: Evaluering og handlingsplan godkendt. 
 
ST521: Evaluering og handlingsplan godkendt. Der var dog problemer med den ene 
instruktor, der selv kun havde taget halvdelen af kurset. Dette er taget til efterretning. 
 
 
5) Evt. 



AS har været til studienævnsmøde, hvor emnet bl.a. var internationalisering af uddannelser. 
Der blev talt om 
- oprettelse af mobilitetsvinduer, hvor studerende kan rejse ud. 
- internationalt semester, hvor man ikke rejser ud. 
- op til 30 ECTS på engelsk eller et andet fremmesprog. 
AS sender materiale til JC, der lægger det ud under undervisningsudvalget på Blackboard. 
 
KD meddelte, at han skal til et seminar på Samfundsvidenskabeligt Fakultet vedr. mat-øk-
uddannelsen. 
 
KD meddelte, at der vedr. instruktoransættelser ikke er sket noget endnu. 
 
JC gjorde opmærksom på, at uddannelsesberetninger snart skal laves. 
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